

明日藝術教育機構
藝術總監：王添強



物件偶劇場

開卷有貓

Into the Unknown



荃灣大會堂文娛廳

Tsuen Wan Town Hall Cultural Activities Hall

18/6-4/7/2021

粵語演出
In Cantonese

門票正價：\$165
Standard Price: \$165

門票現於各城市售票網發售
Tickets available at URBIX now

Illustrated by Sim Sim

主辦：
Presented by



明日藝術教育機構為荃灣大會堂場地伙伴
Ming Ri Institute For Arts Education is a
Venue Partner of the Tsuen Wan Town Hall



www.mingri.org.hk



故事簡介

阿喵性格膽小但充滿好奇心。某天，他誤闖了一個未知的領域，遇上不懂變通的積木兄弟和勞勞嘈嘈的摺紙朋友，並與他們一起開展了一段尋找自己的旅程！

製作團隊

導演 關頌陽
創作演員/ 梁文穎 @ SHOWMATES
戲偶師 *陳小茵 @ SHOWMATES
竺謠民
舞台監督 何月桂
執行監製 魏俊瑩

*承蒙晨劇藝術策劃有限公司批准參與是次演出

五 Fri	六 Sat	日 Sun
18/6 7:45 pm	19/6 7:45 pm	20/6 3:00 pm
25/6 7:45 pm	26/6 7:45 pm	27/6 3:00 pm
2/7 7:45 pm	3/7 7:45 pm	4/7 3:00 pm

🐾 設有演後藝人談

參與團體

SHOWMATES

探索與實驗各種物料轉化成偶的可能性，
以戲偶帶著詩意說故事，
喚醒常被遺忘與忽略的角度，
為大小朋友填補內心那失缺的一角。

18/6 - 4/7/2021
荃灣大會堂展覽館
Ceci n'est pas une pipe 展覽
免費入場

劇季優惠

同時購買戲曲兒童劇《踏·謠·童》
及新劇場物語《龜丞相》
可享 8 折優惠

適合3歲或以上觀眾觀看 | 演出長約60分鐘，不設中場休息 | 一人一票，幼兒不論年齡亦須購票入場 | 另設學校專場，歡迎致電查詢
Suitable for aged 3 or above | Approx. 1 hour without intermission | One ticket per person regardless of age | Please call us for enquiries on school / group performances

· 劇季套票優惠：凡於限期內(即日起至2021年7月4日)同時購買物件偶劇場《開卷有喵》、戲曲兒童劇《踏·謠·童》及新劇場物語《龜丞相》，正價門票均可享八折優惠

Seasonal Package: Enjoy 20% off on any standard ticket(s) for purchase of *Into the Unknown* / *Story of Our Children* and *Great Little Turtle* at the same time from now on until 4th July 2021.

· 親子套票優惠：同時購買任何節目正價門票及學生票各一張或以上，正價門票可享九折優惠

Family Package: Enjoy 10% off on standard ticket(s) for purchase of at least 1 standard ticket and 1 student ticket of the same programme.

· 其他門票優惠：全日制學生、殘疾人士及看護人、六十歲或以上長者及綜合社會保障援助受惠人士可獲半價優惠

Other ticket discounts: Enjoy 50% off for full-time students, senior citizens aged 60 or above, people with disabilities and the minder and CSSA recipients.

*各項優惠不能同時使用 Patrons can enjoy only one of the above discount schemes for each ticket.

票務查詢
Ticketing Enquiries
信用卡電話購票
Credit Card Telephone Booking
網上購票
Internet Booking
節目查詢
Programme Enquiries

3761 6661 (10am-8pm)

2111 5999 (10am-8pm)

www.urbtix.hk

2742 2966



流動應用程式購票：MY URB TIX (Android及iPhone版)
Mobile App: MY URB TIX (Android & iPhone versions)



如遇特殊情况，主辦機構保留更改節目、表演者及座位編排的權利。

The presenter reserves the right to change the artist, programme and seating arrangement should unavoidable circumstances make it necessary.